
RADA GMINT P R O T O K O L N r XIX/11
P l l chowlce

z obrad nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Pilchowice

z dnia 29 grudnia 2011 roku

l.Otwarcie obrad sesji.

Sesj? otworzyl i poprowadzil Przewodniczacy Rady Gminy Pan Andrzej Ogorek
witajac przybylych:

a) Pania^ Wqjt
b) Radnych
c) Pania^ Sekretarz
d) Pana Skarbnika
e) Pracownikow Gminy

2.Stwierdzenie prawomocnosci do podejmowania uchwal.

Przewodniczacy Rady poprosil Wiceprzewodnicz^cq. Rady Gminy o stwierdzenie
prawomocnosci do podejmowania Uchwaf.

Na podstawie listy obecnosci Wiceprzewodnicz^ca stwierdzila, ze na 15 radnych
wszyscy sâ  obecni, zatem na posiedzeniu mozna podejmowac prawomocne uchwaJy.

S.Przedstawienie porzadku obrad..

Porzajdek zostal przyj^ty przez Rad$ jednoglosnie.

4.1nformacja o dzia^aniach Powiatu Gliwickiego.

Pan Marian Sadecki zapoznal zgromadzonych z tematami ostatniej Sesji Rady
Powiatu:

- zamkni^cie budzetu,

- przyj^cie planu pracy komisji Rady Powiatu.

Pan Sadecki podkreslil, iz sesja miala charakter uroczysty: zostali zaproszeni wlodarze
wszystkich gmin .Wszystkim Wojtom zostaio przekazane - " Swiatlo pokoju", ktore
przyniesli
z Katedry Piotra Pawla harcerze do Starostwa.

Nast^pnie Pan Radny Powiatowy poinformowal o interpelacji dotycz^cej trudnosci
w parkowaniu. Zarzajd powiatu planuje podj^cie do oddania przedmiotowego parkingu
w dzierzawe^ podmiotowi zewne^rznemu, gdyz Starostwo Powiatowe nie moze
samodzielnie prowadzic tego typu dziatalnosci gospodarczej.



Nastejmie Pan Sadecki skorygowal informacje, ktora podal na poprzedniej sesji.
Temat dotyczyt komina. Powiedzial, ze sprawa jest juz zalatwiona. Pan Musiolik
dowozil dokumenty, ale nie byl odpowiedzialny z ten temat. Nast^pnie podziejcowal
wszystkim, ktorzy wsparli koncert charytatywny "Dary Sere". Zebrana kwota 5 500 zf
zostala przekazana na organizacje swiqt w pi^ciu Domach Pomocy Spotecznej.

Na zakoriczenie Pan Marian Sadecki zlozyl wszystkim zyczenia noworoczne.

S.Powoianie Komisji Uchwal i Wnioskow.

Rada jednoglosnie powolala Komisje Uchwal i Wnioskow w skJadzie radnych:

- Przewodnicza^cy - Pan Krzysztof Waniczek
- Czlonek - Pan Jerzy Kurzal
- Sekretarz - Pan Piotr Madeja

6. Wniosek Wojta w sprawie zmiany uchwaly budzetowei na 2011 rok.

Przewodniczaj^y Rady Gminy: Prosz^ Pahstwa omawialismy to na komisji wspolnej.
Jezeli sâ  jakies pytania to prosz? je zadawac, jezeli nie ma to prosz^ o odczytanie
stosownej uchwaly.

Po odczytaniu przez Pana Krzysztofa Waniczek projektu uchwafy, Przewodnicza^cy
przeprowadziJ giosowanie w nast^pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr
XIX/147/11 zostala przyj?ta jednogiosnie.

7. Wniosek Wojta w sprawie ustalenia stawki oplat za korzystanie z przvstankow
komunikacyinych na terenie gminy Pilchowice.

W zwiqzku z brakiem pytan, Przewodnicza^cy Rady Gminy poprosil o odczytanie
stosownej uchwaly.

Po odczytaniu przez Pana Krzysztofa Waniczek projektu uchwaty, Przewodniczaj^y
przeprowadzil giosowanie w nast^pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala Nr
XIX/148/11 zostala przyje^a jednoglosnie.

8.Wniosek Wojta w sprawie odwofonia Skarbnika Gminy Pilchowice.

Pani Wpjt: Rowniez na sesji chce podkreslic, ze jest to wiosek podyktowany
rezygnacjq. ze stanowiska naszego wieloletniego Skarbnika Pana Aleksandra Jakubka,
ktory wzorowo pelnil funkcje Skarbnika Urz?du Gminy Pilchowice, rownoczesnie
chcemy, zeby to odwotanie umozliwilo mu dalsza^ karier^. Dzi^kujemy serdecznie za
zaangazowan^. wieloletnia prac^, dbalosc o nasze fmanse publiczne, za sumiennosc,
fachowosc, kultur? osobistq. i kolezenskosc, bo mysl?, ze te wasze Panstwa opinie
Radnych, to wlasnie z 14 kolezenskoscia^ mialy wiele wspolnego. Szczerze zyczymy
dalszego rozwoju zawodowego, zadowolenia, radosci z podejmowanych dzialan na
niwie zawodowej i wspanialej swietlistej kariery oraz pelnego szcz^scia w zyciu
osobistym, bo "prawdziwe szcz^scie jest rzecz4 i wysilku i odwagi i pracy " jak
Honore de Balzac stwierdzil.



Po odczytaniu przez Pana Krzysztofa Waniczek projektu uchwaly, Przewodnicz^cy
przeprowadzil glosowanie w nast?pstwie, ktorego stwierdzil, ze uchwala
Nr XIX/148/11 zostala przyj?ta nast?pujq.cym stosunkiem glosow:

7 glosow ,,za" ( A. Ogorek, K. Sosna, M. Bernacisko, M. Kaszek, P. Ciupke,
W. Kowol, J. Skrzypiec)

5 glosow ,,przeciw" ( P. Madeja, R. Dyrszka, J. Urbanczyk, K. Zyla, J. Kurzal).

3 glosy ,,wstrzymuja_ce si?" (J. Margiciok, I. Foit, K. Waniczek).

Pan Skarbnik: Panic Przewodniczapy, Szanowni Panstwo chcialem podzi?kowac, za te
wszystkie lata wspolpracy zarowno Panstwu tu zgromadzonym teraz w Sali Slubow w
naszym Urzedzie jak rowniez tym osobom, z ktorymi przyszlo mi wspolpracowac ,w
szczegolnosci z radnymi i soltysami z kadencji 2002 - 2006, oraz kadencji 2006-2010.
Chcialbym rowniez podzi?kowac mysl? szczegolnie mocno wszystkim
wspolpracownikom tutejszego Urz?du, a na pierwszym miejscu mysl?, ze tym
wszystkim osobom, ktore podlegaly mi bezposrednio, czyli Paniom, bo tak si?
zlozylo, ze to same Panic, ktore tworzyly wczesniej Referat fmansow, a teraz tworza^
Referat fmansow i budzetu oraz Referat podatkow i oplat lokalnych. Powiem tak:
Dzi?kuj?. Dzi?kuj? za to, ze umozliwiacie mi Panstwo dalszy rozwoj zawodowy,
niemniej przyznam si?, ze strasznie ci?zko zegnac mi si? z tâ  Gmina^ ktora bye moze z
racji tego, ze w Gminie s^siedniej, czy w Sosnicowicach, te Pilchowice zawsze byly
postrzegane jako cos bardzo pozytywnego. Jak si?gam pami?cia^ do tych wlasnie
pozytywow tej Gminy Pilchowice, ktore utkwily mi w pami?ci z dzieciristwa i tak
sobie przypominam sklep rowerowy na rynku, tâ  nieistnieja^ca^ juz knajp? na rynku,
sklep spozywczy na rogu w Leboszowicach, gdzie my mlodzi chlopcy jezdz^c z
Sosnicowic jezdzaj: wiasnie do tego sklepu rowerowego zatrzymywalismy si? wlasnie
na zimna^ coca-cole, ktorej w Sosnicowicach doswiadczyc nie mozna bylo... ,tak sobie
mysl?, tych rzeczy juz nie ma. Juz nie wspomn? o wspolnych dyskotekach, ale to juz
bylem troch? starszy, wi?c mysl?, ze ta Gmina rzeczywiscie rowniez b?dzie dalej
funkcjonowala.

Pani Wojt: Szanowni Panstwo , ja co do jednego nie mam zadnej wajtpliwosci, ze
kazda zamiana miejsca pracy to jest rozwoj dla kazdej osoby i na pewno wszyscy
mamy swiadomosc, ze Pan Skarbnik jest osobq. nieprzeci?tnie inteligentnaj ze jest
osoba_ bardzo ma^dra^ i w moim odczuciu ja wierz? , ze to b?dzie swietlana kariera -
tego jestem pewna Panie Skarbniku, bo ja znam si? na ludziach i wydaje mi si?, ze
mam pelnq. swiadomosc, Pan tez ma t? swiadomosc, ze chociaz idziemy zawsze w
nowe miejsca z pewnymi obawami, bo taka jest prawda, ze zawsze nam te obawy
towarzysza^ to prosz? tez miec to poczucie wlasnej wartosci takie jak mial Pan tutaj u
nas, bo jest Pan w stanie kazd^ przeszkod? pokonac, co wi?cej ona zawsze wzmocni, a
ja jestem pewna, ze my jeszcze o Panu wiele dobrych slow uslyszymy, i ze kazde
nasze kolejne spotkanie b?dzie polegalo na tym, tak jak ja czasami dzi?kuj? tym,
ktorzy w jakis sposob mnie zainspirowali do tego, zeby osi^gac i dalej sluzyc ludziom
juz w innych obszarach, tak samo b?dzie to rowniez w Pana zyciu zawodowym. Ja po
prostu jestem pewna Pana wielkiej kariery, kariery zawodowej i wydaje mi si?, ze
ograniczyc si? do pulapu jednej Gminy, to sam ma Pan swiadomosc, ze wyrasta Pan
ponadto i z calego serca zycz? Panu, zeby wszystko jak najlepiej si? ukladalo a mysl?,
ze tez i nasze relacje zostanq. na takim poziomie jak sâ  obecnie. Wszystkie go,



wszystkiego dobrego -jako szef, ktoremu przyszlo Pana zegnac - Panu zycz? w
imieniu calej zalogi i wszystkich tutaj.

Przewodniczq.cy rady Gmmy: panic Skarbniku ja chcialem w imieniu Rady ztozyc
serdeczne podziejtowania za wszelkq. pomoc, ktora_ Pan nam udzielil- czy w budzecie,
czy w innych uchwalach, zawsze moglismy siq do Pana zwrocic z prosba^ o pomoc i
mysle^ ze tak pozostanie. Jezeli b^dziemy miec jakies problemy b^dziemy dzwonic,
b^dziemy pytac. Naprawd^ w imieniu calej Rady dzi^kuj? Panu.

Pan Rajnard Dyrszka : Ja jeszcze w imieniu wlasnym i tych radnych, ktorzy juz teraz
nie 33. radnymi, chcemy serdecznie podzi^kowac Panu za wspolprac?, za tamte lata, i
to co powiedzialem na komisji, powtarzam jeszcze raz - ta_cz£ si? tutaj z Panem Zyla^
ze nie ma ludzi niezastajnonych, ale po niektorych zostaje pustka. Dziejoije bardzo.

Pan Skarbnik: Dziejoij? bardzo.

9. Zamkniecie posiedzenia.

Niniejsza_ sesj? rozpoczqtq. o godzinie 12:30 w budynku Urz?du Gminy w Pilchowicach
Przewodnicza_cy Rady Gminy Pan Andrzej Ogorek zakonczyl o godzinie 12:50.

Protokol sporza^dzila:

Anna Wzorek

RADY GMIN


